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 Vážení občané, 

máme téměř za sebou rok 2024, zbývá z něj už jen pár dnů. Pro někoho byl rokem veselejším, pro někoho 
smutnějším. Pro někoho úspěšným, pro jiného méně. 

Kdyby obec měla duši, jak by jej asi vnímala? Byly by Všestary spokojené? Nespokojené? Veselé? Smutné? 
Splnil rok 2024 očekávání? A na co by se těšily v roce 2025? 

Zkusme se vžít „do Všestar“ a na položené otázky si odpovědět. Můžeme si s odpověďmi trochu pohrát. Mů-
žeme se na uplynulý rok podívat jako škarohlíd. Nebo jako optimista. Nebo něco mezi. Fantazii se meze nekladou. 

Zkusím to teď spíš optimisticky: Spousta společenských akcí, o kterých jste se dočetli na stránkách „časopisu“: 
Od masopustu, přes pivní slavnosti, venkovní zábavu, různé akce pro děti (zakončeno tradiční mikulášskou). Ve 
vsi se čile mají k světu malí i velcí hasiči, na hřišti to jde fotbalistům, chovatelé mají své září, funguje knihovna a 
v ní různá setkání od mladších až po seniory. Na koho jsem zapomněl, tomu se omlouvám. Zkrátka Všestary žijí 
čilým společenským životem. A to díky vám všem. 

Co dál stojí za zmínku: Začala rekonstrukce krajských komunikací a výstavba nových chodníků. Akce, na které 
jsme se těšili hodně let. Horší už je, že se práce protáhly, takže část je sice hotová, ale kus se bude dodělávat na 
jaře. Tudíž se nám to těšení protáhne až do roku 2025. 

A na co se můžeme těšit v tomto čísle časopisu? Stručně: Na souhrn událostí od září a výhled na začátek roku 
2025. Tak pěkné počtení. 

Jaromír Jech 

UDÁLOSTI V MĚSÍCÍCH ŘÍJEN AŽ PROSINEC 2024 

INFORMACE ZE ZASTUPITELSTVA
Vážení spoluobčané, pokud jste se nemohli osobně zúčastnit některého z posledních čtyř zastupitelstev, mám 

pro Vás malé shrnutí ze zápisů.  

20. zasedání ZO - 26.9.2024 

Toto zasedání mělo na schváleném programu 3 body. 

Jako obvykle jsme se na začátku dozvěděli o aktuálním 

dění v obci. Od 1.9. je školka sloučená se školou a obec 

má tak jednu příspěvkovou organizaci - Mateřská škola 

a základní škola Všestary. Starosta vyzdvihl práci hasičů 

při zářijových povodních a poděkoval jim za jejich ně-

kolikadenní takřka nepřetržité nasazení. Jako obvykle 

jsme dostali i informace k probíhajícím rekonstrukcím 

krajských komunikací v obci. Na zasedání se dostavil 

přímo stavbyvedoucí, aby odpověděl na dotazy občanů 

a vysvětlil nový harmonogram prací.  

Po více než hodinové diskusi na téma silnic se pokra-

čovalo projednáváním bodu č. 1, což byla provozní 

ztráta kanalizace v roce 2023. Na zasedání se dostavil 

zástupce provozovatele kanalizace VodaCZ, p. Ma-

rinica. Ten vysvětlil nejen zastupitelům, ale i 

přítomným občanům, proč vznikla v roce 2023 ztráta 

přesahující 300 tisíc korun. Tyto nepravidelné velké ná-

toky dešťové vody by měla částečně vyřešit oprava 

krajských komunikací díky správnému vyspádování. 

Hlavním důvodem vysokých nátoků vody bylo rychlé 

tání začátkem roku a navíc několik velmi deštivých dní 

v průběhu roku. Voda se pak navíc vsakuje netěsnostmi 

v šachtách. Obdobné zkušenosti mají i z jiných obcí. 

Mnichovice nám dost vyšly vstříc a část velkých nátoků 

nefakturovaly. V roce 2023 nám "odpustili" nátoky cca 

za 100 tisíc korun. 

Bouřlivější diskuse proběhla i u bodu 3 - prodej po-

zemku v Menčicích. Jedná se o pozemek kolem zpust-

lého domku v Menčicích naproti restauraci U Hastr-

mana. Nemovitost bez něj nemá přístup k cestě. Ohlá-

sil se nový zájemce o koupi pozemku. Prodej zastupi-

telstvo po dlouhé diskusi nakonec neschválilo. 
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21. zasedání ZO - 24.10.2024 

Tentokrát byly na programu pouze dva body. Ještě 

před jejich projednáním proběhlo opět informování o 

každodenním děním v obci. Máme hotový asfalt na 

Mnichovické od lomu až k radarům. Od 3.11. bude na 

náves pro děti zajíždět ranní školní autobus. Od pro-

since pak bude jezdit nový dopravce.  

Vzhledem k rozšíření školky o základní školu požádala 

prozatímní ředitelka příspěvkové organizace o navý-

šení příspěvku. Toto navýšení je v gesci starosty, který 

ale chtěl, aby informace prošla zastupitelstvem.  

Druhým bodem bylo stanovení postoje obce k pře-

ložce komunikace II/107. Tento "obchvat" obce se řeší 

již od 90. let. Koridor je zanesen v zásadách územního 

rozvoje Středočeského kraje. Zastupitelstvo na tuto ko-

munikaci nemá jednotný názor. Po velmi dlouhé a 

bouřlivé diskusi zejména s jedním z občanů zastupitel-

stvo pověřilo starostu vyžádáním veškeré dokumen-

tace k této komunikaci. Starosta má dle usnesení také 

prosazovat případná alternativní řešení. 

22. zasedání ZO - 21.11.2024 

Ani toto zastupitelstvo nebylo, co se týče bodů na 

programu, nejbohatším. I přesto na začátku dostali ob-

čané informace z aktuálního dění. Na Strančické by se 

mělo asfaltovat od 5.12. Od 20.12. by měly ulice Stran-

čická a Mnichovická fungovat v režimu předčasného 

užívání stavby. Říčanská se finišuje do průjezdného 

stavu před zimní technologickou přestávkou. Jakmile 

bude připravena na průjezd, bude uzavřena cyklos-

tezka na obou koncích (u křížku i u plecháče). Pokud 

počasí dovolí pustí se dělníci do chodníků tak, aby si to 

před zimou co nejvíce připravili.  

Prvním bodem programu byla dlouho zveřejněná 

studie obecních budov. Z hlasování lépe vyšla varianta 

A. Zastupitelstvo ji schválilo a budou zahájeny přípravy 

projektu školy u hřiště SK. 

V druhém bodu zastupitelstvo odsouhlasilo navrho-

vanou změnu názvu dobrovolného svazku obcí Ladův 

kraj na Ladův kraj, společenství obcí. 

Ve třetím bodu bylo schváleno rozpočtové opatření, 

které reaguje na vývoj příjmů z rozpočtového určení 

daní a také na výdaje i příjmy v souvislosti s chodníky a 

dalšími stavebními akcemi probíhajícími v obci do 

konce roku. 

Po řádném tříbodovém programu proběhla diskuse 

ohledně komunikace II/107. Tento podnět byl původně 

jedním ze zastupitelů navržen k dodatečnému rozšíření 

programu zasedání, to ale zastupitelé neschválili. Sta-

rosta tedy dal prostor paní zastupitelce, aby přednesla 

své podněty k tomuto tématu. Zastupitelstvo nakonec  

 

zkonstatovalo, že nyní neplyne žádná lhůta a jakákoliv 

vyjádření obce nebudou v této fázi brána v potaz. Mís-

tostarosta také zdůraznil, že takto důležitý bod by měl 

být na řádném předem zveřejněném programu zase-

dání, aby měla veřejnost možnost zúčastnit se diskuse.  

23. zasedání ZO - 12.12.2024 

A nakonec nejobsáhlejší zastupitelstvo - ale popravdě 

poslední zasedání před koncem roku má vždy nabitý 

program. Tentokrát na něm bylo hned 10 bodů. Ještě 

před samotným projednáním programu jsme se dozvě-

děli, že povrchy na Strančické jsou téměř hotové - od 

16.12. již bude ulice průjezdná, bohužel stále ještě s 

drobnými stavebními omezeními. Ulici Říčanskou 

stavba zakonzervovala na zimu. Její používání je ome-

zeno pouze pro obyvatele z přilehlých nemovitostí. Dů-

ležitou zprávou také bylo, že od ledna nám bude od-

pady svážet jiná firma. Současný dodavatel od smlouvy 

po předchozí dohodě odstoupil - TS Benešov to mají 

dost "z ruky" a tak se od ledna budeme setkávat s vozy 

Marius Pedersen. A pozor, svážet se bude v režimu 

1krát za 14 dní. Sledujte prosím web obce, mobilní roz-

hlas a vývěsky - určitě se velmi brzy dozvíme více. 

Během projednávání řádného programu zastupitel-

stvo schválilo mimo jiné prodej pozemku v Menčicích, 

o kterém se již dříve jednalo. Schválené bylo také po-

slední velké rozpočtové opatření a střednědobý výhled 

rozpočtu. Důležitým bodem byl návrh obecního roz-

počtu na rok 2025. I tady zastupitelé došli ke shodě, a 

tak máme, i přes velké investiční plány, schválený pře-

bytkový rozpočet.  

Stejně jako vždy před koncem roku bylo nutné schvá-

lit ceny vodného a stočného na další kalendářní rok. 

Cena vodného se pro nás na rok 2025 nezmění. U stoč-

ného se to bohužel bez změny neobešlo. Cena se zvedá 

zhruba o 10 Kč za kubík.  

Zastupitelé se shodli také na nutnosti odkupu po-

zemku, kde je uložena přečerpávací stanice kanalizace. 

Delší diskuse proběhla u bodu týkajícího se "ob-

chvatu Tehova a Světic", jak je v materiálech často 

označována přeložka komunikace II/107. Zastupitelka 

Komeiserová zpracovala pro zastupitelstvo dokument, 

jakousi deklaraci, kterým by měla obec reagovat na 

plány této stavby. Dokument je zpracován velmi věcně 

a přesně a shrnuje postoj obce k této stavbě. Chceme, 

aby se s plánováním a přípravnými projekčními pra-

cemi počkalo do doby dostavění D0, úsek Modletice-

Běchovice. Pak je třeba vyhodnotit změny v dopravě, 

které to přinese dotčeným obcím a znovu zvážit účel-

nost této stavby. Také se v dokumentu mluví o potřebě 



 

3 

zpracování variantních řešení obchvatu, tak aby byl zá-

sah pro životní prostředí co možná nejmenší. 

Pevně věřím, že Vám tato krátká shrnutí pomohou zo-

rientovat se lépe v dění v naší krásné obci. Kdo by přeci 

jen měl ještě nějaké dotazy, obracejte se nejlépe přímo 

na starostu nebo místostarostu či zastupitele, kteří se 

o naši ves starají. A za tuto náročnou, leč často nevidi-

telnou, práci jim děkuji. 

Přeji Vám všem klidné prožití vánočních svátků a 

hlavně pevné zdraví do nového roku. 
Lenka Kolofíková 

ODPADY
Po více než dvaceti letech ukončila smlouvu na svoz 

směsného komunálního odpadu /SKO/ firma Technické 

služby Benešov. Od 3. ledna bude SKO svážet firma Ma-

rius Pedersen /MP/, která Všestary dobře zná, protože 

nám léta sváží tříděný odpad, hnědé BIO popelnice a v 

posledních letech i odpad velkoobjemový. Co se též 

mění, je frekvence svozů, která bude pouze 1 x za 14 

dní v liché týdny. Pokud by někomu frekvence nevyho-

vovala, domluví se na druhé nádobě. Svozovým dnem 

bude pátek. První svoz proběhne v pátek 3. 1. 2025, 

další pak 17. 1. atp. Důležité je, že firma bude svážet 

popelnice z 99 % území, tj. i z Údolí Raků a od nemovi-

tostí od lesa. Pouze několik domů bude dávat nádoby 

na roh, jak tomu bylo i doposud (Luční a U Trati). Pozor: 

V zimě, když čerstvě napadne sníh, nebo bude náledí a 

svozový vůz by nevyjel do prudkých kopců (nahoru k 

lesu, části ulic Na Vávrově I a Na Vávrově II), bude 

nutné přistavit popelnici „dolů“, tj. např. k trafu, nebo 

na Vávrově k hlavní silnici. Pro uvedené lokality ještě 

upřesníme postup mobil-

ním rozhlasem a na 

webu. Předpokládáme, že 

praxe též napoví. 

Co z výše uvedeného vy-

plývá: Všichni obyvatelé, kteří do teď dávali odpad do 

velkých popelnic 1.100 l, toto se týká hlavně Menčic, 

resp. Údolí Raků, si v týdnu od 6. 1. 2025 na úřadě vy-

zvednou nádobu. Od února budou ze stanovišť staženy 

nádoby 1.100 l. 

Co se u odpadů nemění je obecně závazná vyhláška, 

tedy cena, resp. princip výpočtu. Jednoduše: Kdo měl 

do teď nádobu 120/240 l jednou za 14 dní, nic se mu 

nezmění. Kdo měl 120/240 l týdně a nevezme si další 

nádobu, bude platit polovinu. 

Je jisté, že změna firmy přinese na začátku určitě ně-
jaké zádrhele. Za ně se dopředu omlouváme a slibu-
jeme, že je budeme obratem řešit. Tímto i prosíme, 
abyste nám případné závady obratem hlásili. 

Jaromír Jech 

REKONSTRUKCE KRAJSKÝCH KOMUNIKACÍ 
Minule jsem v úvodníku psal, že se před psaním pří-

spěvků vždy podívám do předchozího čísla časopisu, 

abych si oživil, o čem jsme informovali, co jsme slíbili, 

co z toho se splnilo, co nikoli. Můžu říct, že mám radost, 

protože od podzimního čísla se více méně držíme slí-

beného harmonogramu stavby. Do zimy bychom měli 

být průjezdní na ose Strančice – Všestary – Mnichovice. 

Dnes můžeme říct, že se zprůjezdnění na ose Strančice 

– Všestary – Mnichovice povedlo, i když v okamžiku 

psaní článku, 17. 12., nevíme, zda bude povoleno před-

časné užívání komunikace. 

 

Vzhled budoucí známky 
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Ale popořádku: V polovině října položila firma nový 

asfalt na Mnichovické a kousku Říčanské, následovaly 

práce na chodnících, které jsou v tento okamžik skoro 

hotové, chybí dodělat několik nájezdů k nemovitos-

tem. Zároveň firma pracovala na kompletní výměně 

podloží („kufru“) na Říčanské. 

Na Strančické pokračovaly intenzivní práce, byl zde 

odfrézován povrch a byly prováděny lokální sanace 

podloží. Následovalo budování obrubníků a oprava 

nebo rekonstrukce odvodnění komunikací. Kde to bylo 

nutné, vyměnili jsme dešťovou kanalizaci. Největší část 

byla na Mnichovické a na Říčanské na úrovni návsi. Ně-

kolik set metrů bylo vyměněno i na Strančické.  

Co se týče komunikací, je v tento okamžik kompletně 

hotová Mnichovická, nový asfalt je položený na Stran-

čické. Jak jsme psali výše, na Mnichovické jsou de facto 

hotové chodníky. Na Strančické nikoli. Na Říčanské je 

hotové podloží a silnice je zazimována a v režimu 

stavby zprůjezdněna pro občany, kteří zde bydlí, tj. mají 

nemovitost na Říčanské nebo v lokalitě Central Group. 

Jsou osazeny dopravní značky. 

Výhled prací: Před zimní přestávkou, která začne v so-

botu 21. 12., bude pokračovat montáž dopravních zna-

ček, dodělávání nájezdů k nemovitostem – na Mnicho-

vické načisto, na Strančické provizorně do jara, a to v 
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místech, kde firma nestihla nájezdy vyasfaltovat. To 

platí i pro nájezdy do vedlejších ulic. Firma uklízí  

stavbu, jsou prováděny už i „kosmetické“ úpravy, jako 

je například dosypávání zeminy do krajnic vozovky. Co 

nestihnou teď, dodělají po zimní přestávce. Pokud to 

počasí dovolí, budou práce na chodníku na Strančické 

pokračovat přibližně od druhé půlky ledna. Práce na 

komunikacích pak po ukončení zimní přestávky, což 

bude záležet na vývoji počasí. Ukončení zimní pře-

stávky vyhlásí stavbyvedoucí po dohodě s investorem 

a technickým dozorem investora. Kompletní dokončení 

prací na Říčanské je plánováno na 31. 5. 2025. 

K průjezdnosti komunikací: 17. 12. mělo proběhnout 

místní šetření za účasti dotčených orgánů státní správy, 

na kterém se mělo rozhodnout, zda bude povoleno 

předčasné užívání komunikací Strančická a Mnicho-

vická. Bohužel z důvodu nemoci úředníka, který má 

naše silnice na starosti, bylo místní šetření přeloženo 

na začátek ledna. 

Jak to tedy vypadá: Nyní jsou komunikace Mnicho-

vická a Strančická relativně normálně sjízdné, sice stále 

v režimu stavby, ovšem s hotovým povrchem, s osaze-

nými dopravními značkami, včetně platnosti těch 

původních (v úterý 16. 12. byla například znovu uza-

vřena „myší díra“ - propojka z návsi kolem dětského 

hřiště na Strančickou). Pokud by bylo povoleno před-

časné užívání, byly by komunikace sjízdné i oficiálně. 

Pozor: Výše uvedené se netýká Říčanské od č. p. 12 ke 

hřbitovu. Tam je stále stavba a zákaz vjezdu. Jinak ře-

čeno, kdo bydlí jinde než okolo Říčanské, kde není do-

končena stavba a chce do Říčan, musí přes Strančice, 

na Říčanské nemá co dělat. 

K autobusům: I když nevíme, jak lednové místní šet-

ření dopadne, směřujeme jednání s organizátorem do-

pravy, IDSK, tak, aby přibližně od 6. ledna 2025 jezdily 

autobusy, zejména linka 489, ze Strančic přes Všestary. 

O vývoji situace budeme samozřejmě informovat 

přes mobilní rozhlas a na webu obce. 

 

Bonus: Objednali jsme pět nových lamp na Strančic-

kou, mez svátky by měla firma světla namontovat. Dvě 

budou mezi ulicemi Sluneční a V Zahradách, tři pak 

místo dávno rozbitých mezi ulicí Větrnou a Vilovou. 

 

Na tomto místě opět děkuji všem za trpělivost! 
Jaromír Jech 

MŠ A ZŠ VŠESTARY 
Nová ředitelka MŠ a ZŠ Všestary

Na zasedání zastupitelstva obce Všestary ve čtvrtek 12. prosince jmenoval starosta paní Ka-

teřinu Znamenáčkovou novou ředitelkou Mateřské školy a základní školy Všestary. Paní Zna-

menáčková uspěla u konkurzu, který se uskutečnil na začátku tohoto měsíce. Konkurzní ko-

mise ji doporučila na místo ředitelky. Přejeme nové paní ředitelce hodně sil a elánu při vý-

konu této náročné funkce. 

DALŠÍ ZMĚNY V OBCI
Pasport komunikací a dopravního značení a oprava kanalizačních poklopů na Vávrově 

Jak jsme v minulosti informovali, nechali jsme zpraco-

vat pasport komunikací a dopravního značení. Zároveň 

jsme znovu požádali firmu, aby projednala v minulosti 

již požadovanou ale neschválenou úpravu dopravního 

značení různě po obci. Výsledkem je schválená a již na-

montovaná „třicítka“ v Menčicích a osazování několika 

dalších dopravních značek, které by měly přispět k vět-

šímu bezpečí na našich místních komunikacích. 

Na základě podnětu pana Hauzera jsme na Vávrově 

nechali vyměnit kanalizační poklopy. Firma odvedla 

práci kvalitně. Občany by už nemělo rušit bouchání 

„deklů“. 
Jaromír Jech  
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HASIČI SDH A JSDH  

Novinky z SDH a JSDH Všestary: Adventní zamyšlení i úspěšné zásahy 

Začínající prosinec nás všechny 

uvádí do krásného adventního 

období. Je to čas rozjímání, setká-

vání s blízkými a přípravy na Vá-

noce. V tomto kouzelném čase však nezapomínejme 

na důležitost bezpečnosti, zejména při zapalování prs-

kavek a adventních 

věnců. Doufáme, že se s 

nikým nepotkáme u po-

žáru, ať už by se jednalo 

o jakýkoliv nešťastný in-

cident. 

Naše JSDH Všestary 

má v posledních měsí-

cích za sebou několik 

náročných výjezdů, které ukázaly naši odhodlanost a 

profesionální přípravu. V říjnu jsme zasahovali u po-

žáru chaty v Údolí Raků. Tento incident potvrdil, jak dů-

ležité je být připraven na všechny možné situace. V lis-

topadu jsme zažili náš první ostrý zásah na zřízení čer-

pacího stanoviště při požáru domu v Mukařově. Díky 

skvělé koordinaci a rychlosti jsme dokázali naplnit 

první cisternu pouhých 22 minut od vyhlášení popla-

chu, což je důkazem naší připravenosti a profesionality. 

K dnešnímu dni naše jednotka za rok 2024 absolvovala 

již 23 výjezdů, což 

ukazuje na naši 

aktivní činnost v 

oblasti ochrany ži-

votů a majetku. 

Rok 2024 byl pro 

nás také úspěš-

ným obdobím v 

oblasti získávání 

dotačních titulů. 

Celkově se nám 

podařilo získat dotace ve výši bezmála 370 tisíc korun, 

což nám umožnilo investovat do modernizace techniky 

a zajištění lepších podmínek pro výcvik našich členů. 

Naše SDH Všestary se rovněž připravovalo na tradiční 

akci mikulášské a rozsvícení vánočního stromečku, 

která již proběhla. I letos se akce vydařila, s velkou 

účastí místních obyvatel a hezkými vystoupeními dětí z 

místní mateřské a základní školy. Na závěr akce dorazili 

Mikuláš, čert a anděl, kteří potěšili děti balíčky – a s 

tímto radostným okamžikem jsme se společně naladili 

na nadcházející svátky. 

Před štědrým dnem nás čeká ještě jedna akce a to 

Betlémské světlo. Již tradičně ho pro vás přivezeme do 

Všestar do hasičárny. Bu-

deme se na vás všechny tě-

šit v neděli 22.12. od 

15:00. 

V závěru bych rád 

poděkoval všem 

členům jak SDH tak 

i JSDH Všestary, 

kteří svojí prací 

stále udržují chod 

hasičů ve Všesta-

rech. Věřte, že si 

vaší práce velice 

vážím a jste již ne-

odmyslitelnou 

součástí života v 

obci 

Dovolte mi v závěru 

všechny pozdravit a po-

přát krásné svátky a 

šťastný nový rok 2025. 
Milan Šafránek, Velitel JSDH a SDH Všestary 
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MLADÍ HASIČI
Podzim u mladých hasičů 

Podzimní období bylo pro naše mladé hasiče plné ak-

tivit a zážitků. V sobotu 5. října se mladí hasiči zúčast-

nili závodu hasičské všestrannosti a brannosti v Říča-

nech. Mladší závodníci se umístili na skvělém 6. místě, 

zatímco starší družstvo obsadilo 11. příčku. Závod to 

byl velmi náročný, protože počasí vůbec nepřálo – pr-

šelo, byla zima a celá trať byla velmi bahnitá. Přesto se 

mladí hasiči nevzdali a bojovali až do konce. 

V průběhu podzimu jsme se věnovali zejména plnění 

okruhů celoroční činnosti. Na Halloween si děti vydla-

baly strašidelné dýně, což byla nejen zábava, ale také 

skvělá příležitost pro rozvoj jejich kreativity. Navštívili 

jsme také kino, kde jsme si společně užili filmové před-

stavení. Další významnou aktivitou bylo vyrábění vá-

nočních přání pro místní seniory. V mezičase jsme si 

také ověřili naši kondici na sále v Tehově.  

Nyní se všichni 

těšíme na tra-

diční vánoční 

bowling. Je to 

skvělá příleži-

tost pro setkání 

a zábavu mimo 

naše běžné 

hasičské akti-

vity.  

Přejeme všem 

krásné vánoční 

svátky a šťastný 

nový rok plný 

zdraví, štěstí a úspěchů! 
 Martina Syslová

SK VŠESTARY 
Fotbalový klub 

Poděkování a zhodnocení sezóny SK Všestary 

Rádi bychom touto 
cestou poděkovali 
Obci Všestary za pod-
poru, které si ne-

smírně vážíme a která nám umož-
ňuje se jako klub dále rozvíjet. Stejně 
tak bychom chtěli poděkovat našim 
fanouškům za jejich neustálou pod-
poru přímo na zápasech. Vaše pří-
tomnost na hřišti je pro nás vždy ob-
rovským povzbuzením! 
S radostí můžeme říci, že naše muž-
stvo se neustále zlepšuje a v posled-
ních měsících zaznamenalo značný  
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posun. Zvláštní radost máme z přílivu nových mladých 
talentů ze Všestar, kteří sílu našeho týmu stále zvět-
šují. Děkujeme jim za jejich nadšení a nasazení. 
Zveme všechny, kteří by si chtěli fotbal vyzkoušet, aby 
se připojili k našim tréninkům. Ty probíhají každý pátek 
od 18:00 hod. ve školní tělocvičně ve Stránčicích. Rádi 
přivítáme každého nového člena, ať už jde o začáteč-
níka nebo zkušeného hráče. 
 

 

Během zimní sezóny se budeme intenzivně připravo-
vat na jarní část soutěže, kde je naším cílem umístit se 
na předních pozicích tabulky. Věříme, že s podporou 
našich fanoušků a za pomoci tvrdé práce toho můžeme 
dosáhnout. 
Děkujeme vám všem za to, že jste s námi. Společně 
měňme budoucnost fotbalu ve Všestarech! 

Tadeáš Müller 

Sportovní kroužek 

Podzim jsme strávili venku  a v bazénu. Obojí bylo úžasné a všichni jsme si užívali

S novým školním rokem jsme opět otevřeli Vše-

stranný sportovní kroužek pro všechny děti od 4 let. A 

přišli jsme s novinkou – sportovní kroužek jsme oboha-

tili o plavání. Nápad se zprvu zdál neproveditelný, ale 

nakonec se podařilo zrealizovat, a u dětí měl velký 

úspěch.  

V září a v říjnu probíhal sportovní kroužek na hřišti. 

Věnovali jsme se atletice, míčovým hrám ani trocha tu-

ristiky nesměla chybět. Celý listopad jsme se věnovali 

plavání pod dohledem hlavní instruktorky plavecké 

školy v Říčanech. Děti se v těchto hodinách učily milo-

vat vodu, potápět se či dýchat do vody, a to vše formou 

hry. Velký úspěch měla i pára, kam se děti po lekci pla-

vání chodily ohřát. 

Po novém roce budeme chodit do tělocvičny v Te-

hově a děti bude 

čekat spousta zají-

mavých her a sou-

těží. 

V jarní části 

kroužku zase plá-

nujeme zařadit 

„měsíc cyklistiky“. 

Cílem bude naučit 

se pravidla jízdy 

na kole. Děti si 

také vyzkouší 

jezdit přes terénní vlny a drobné překážky. 

Děkujeme všem rodičům za podporu a všem dětem 

za jejich úsměvy a srdečné vítání i mimo kroužek - to je 

pro nás ta největší odměna. 

Přejeme všem krásné prožití vánočních svátků a 

v roce 2025 mnoho osobních a sportovních úspěchů. 
Jarka a Martin Vycpálkovi
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ŠKOLA, MATEŘSKÁ ŠKOLKA, KNIHOVNA A SENIOŘI 

MŠ SLUNEČNICE A ZÁKLADNÍ ŠKOLA VŠESTARY 

Vánoční kouzlo v MŠ a ZŠ Všestary 

Naše mateřská a základní 

škola ve Všestarech zažívá 

nádhernou spolupráci, která 

přináší radost nejen dětem, 

ale i rodičům a pedagogům. Děti z mateřské školy se 

pravidelně setkávají se staršími kamarády ze základní 

školy, což posiluje jejich přátelství a vzájemné porozu-

mění. 

Svátek sv. Martina  

Na svátek svatého Martina ožilo návesní prostranství 

ve Všestarech světlem lampionů, když děti přivolávaly 

sv. Martina. Ten dorazil v červeném plášti na krásném 

hnědém koni jménem Foxík. Po setkání si děti a rodiče 

vychutnali čaj a domácí voňavou vánočku, kterou 

upekla paní kuchařka MŠ. I když nám sv. Martin sníh 

nepřivezl, atmosféra byla kouzelná. 

Výlet na zámek Loučeň  

Nedávno jsme společně 

vyrazili na zámek Loučeň na 

"Vánoční příběh", kde jsme 

si užili působivou atmosféru 

a mnoho zajímavých aktivit. 

Tento výlet nás všechny na-

ladil na nadcházející svátky. 

Rozsvícení vánočního 

stromu  

Dne 30. listopadu jsme 

společně vystoupili u příležitosti rozsvícení vánočního 

stromu na návsi ve Všestarech. Tato akce se velmi vy-

dařila a těšila se velkému zájmu. Děkujeme rodičům za 

jejich účast a příspěvky v rámci vánočního jarmarku, 

který byl součástí této slavnosti. 

Návštěva Mikuláše  

Další úžasnou událostí byla návštěva Mikuláše, který 

k nám zavítal i s čerty a nebeským andělem. Děti se do 

této tradiční akce plně zapojily – recitovaly, zpívaly a 

tancovaly, a kromě sladké nadílky si odnesly i hezké zá-

žitky. 

Plánované akce  

V nejbližší době nás čeká několik dalších vánočních 

aktivit. Společně se podíváme na vánoční pohádku v 

kině, uspořádáme vánoční tvořivou dílnu pro rodiče s 

dětmi a budeme se chystat na příchod Ježíška. Po 

prázdninách se všichni vypravíme na slavnostní průvod 

Tří králů. 

Těšíme se na další společné akce a doufáme, že nás 

všechny budou stejně naplňovat radostí a pohodou 

jako ty dosavadní. 
Za tým MŠ a ZŠ Všestary Kateřina Znamenáčková
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KNIHOVNA 
Knihovna slouží nejen jako místo k půjčování knih, ale také jako místo komunitního 

setkávání a společného tvoření. 

Narozdíl od přírody knihovna s pří-

chodem podzimu ožívá. Po klidném 

období letních prázdnin se do knihovny vrátili ve vět-

ším počtu čtenáři, pro které jsme celé léto pilně připra-

vovali nové tituly do našeho knižního 

fondu. 

Na konci října jsme pro Vás v knihovně 

připravili již tradiční dlabání dýní, které 

se přišly užít nejen děti. Na akci dorazil 

rekordní počet návštěvníků a někteří se 

rovnou zapsali i jako noví čtenáři do 

knihovny. Velmi děkuji maminkám, 

které mi pomohly s krásnou výzdobou 

knihovny.  

Před začátkem Adventu jsme si do kni-

hovny nanosili voňavé chvojí a přichystali 

společné vázání a zdobení adventních věnců. I tady 

byla hojná účast a skvělá přátelská atmosféra. V rámci 

této ryze dospělácké dílničky jsme uvázali nejen věnce 

do svých domovů, ale vytvořili jsme i věnce pro vý-

zdobu všestarského úřadu a mateřské i základní 

školy.    

A aby toho nebylo málo začátkem pro-

since dorazila nová várka titulů v rámci 

meziknihovní výpůjční služby od naší 

regionální knihovny v Benešově. 

Takže honem do knihovny... 

Za Obecní knihovnu ve Všestarech 

přeji všem krásné, a hlavně klidné pro-

žití adventního času a vše nejlepší do 

nového roku. 
Lenka Kolofíková 

 

Čtenářský klub 

Za Čtenářský klub bych chtěla poděkovat obci za zázemí, které máme k 
dispozici pro naše setkávání.  

Dále bych chtěla poděkovat knihovnici Lence Kolofíkové za skvělý nápad 
založit Čtenářský klub, za její čas a za příjemnou atmosféru, kterou vytváří. 
Díky Čtenářskému klubu máme již téměř rok možnost se setkávat a disku-
tovat nejen o knižních novinkách, ale také o dalších zajímavých knihách. 
Poslední setkání bylo ve vánočním duchu se sklenkou vína a malým ob-
čerstvením. 

Přejeme si, aby podobných aktivit, které podporují komunitní setkávání, 
bylo v novém roce ještě více, a aby si lidé všech věkových skupin mohli 
najít příležitost pro společná setkávání, obohacování a sdílení inspirace. 

Kamila Reschová a Lenka Bujdošová 
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SENIOŘI  
Rok 2024 byl plný zajímavých výletů a akcí 

Náš klub důchodců byl v průběhu letošního roku do-

cela aktivní. Pravidelně jsme se každý sudý čtvrtek 

scházeli v obecní knihovně při kávě, čaji a nějaké té 

dobrotě. 

Podnikli jsme několik výletů za kulturou, například na 

výstavu obrazů Petra Brandla – příběh bohéma nebo 

do Schwarzenberského paláce na výstavu obrazů sta-

rých mistrů. Na obou výstavách jsme měli vynikajícího 

průvodce Davida Beitla.  

Ani výletům do přírody jsme se nevyhýbali. Navštívili 

jsme Průhonický park, zámecký park u Konopiště a zá-

mek Loučeň se známými labyrinty v přilehlém parku a 

ZOO Chleby. 

Letošní poslední výpravou za poznáním byla návštěva 

Pražského hradu. Ačkoliv každý z nás jistě navštívil 

Pražský hrad několikrát, tak tako prohlídka s vynikající 

průvodkyní byla mimořádná. Navštívili jsme místa, 

kam se většina z nás ještě nepodívala. Například 

chodbu v hradbách nad domy ve Zlaté uličce, kde je vý-

stava různých druhů brnění, Daliborku, Vladislavský sál 

nebo Svatovítskou katedrálu. 

I v obci pořádáme vlastní akce nebo se účastníme ji-

ných, které pořádá obec, dobrovolníci nebo SK Vše-

stary. Na konci zimy jsme se podívali na Masopust, na 

jaře jsme společně oslavili MDŽ a „Čarodějnice“ a pří-

chod podzimu jme si zpestřili „Jablečnou slavností“. 

V prosinci jsme si užili předvánoční setkání v knihovně 

s představením dětí z mateřské školky. Toto nám je ob-

zvlášť milé a dětem se snažíme oplatit jejich snahu pra-

videlným čtením pohádek ve školce před spaním. 

Na akce, které pořádáme sami, využíváme prostory 

kabin SK Všestary a knihovnu obce. Finančně naši čin-

nost také podporuje obec, za obojí všem děkujeme. 

Za organizaci výprav za kulturou – výstav obrazů a 

prohlídky Pražského hradu patří velký dík Hance Tro-

jánkové. 
Jana Pravencová  
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ZUŠ ŘÍČANY  
Děti ze Všestar nám dělají radost – druhá část. 

V minulém vydání Všestarského 

zpravodaje jsem představila několik 

velmi šikovných dětí, které bydlí ve 

Všestarech a studují umělecké obory v ZUŠ Říčany. A 

také jsem slíbila, že ve výčtu šikovných dětí v dalším 

čísle zpravodaje budeme pokračovat. Pojďme tedy na 

to.  

V pobočce ve Strančicích studuje klavír Ela Štěpán-

ková. Často vystupuje na koncertech ZUŠ ve strančické 

synagoze a velmi hezky zahrála i na festivalu ZUŠ Open. 

Ve výtvarném oboru studuje Alžbětka Růžková, která 

již své práce vystavovala třeba na velké výstavě v Tech-

nologické galerii na ČVUT v Praze. V mnichovické po-

bočce máme dvě šikovné klavíristky Adélku Syslovou a 

Elišku Skalickou. Obě děvčata již také mají za sebou vy-

stoupení na několika veřejných koncertech. A protože 

obě rády zpívají přibraly si ke  

klavíru ještě zpěv. Eliška navštěvuje výuku zpěvu v 

Mnichovicích a Adélka chodí do pěveckého sboru La-

díme v Říčanech. Eliščin bratr Jonáš Skalický navštěvuje 

přípravnou hudební výchovu a zatím se rozmýšlí, do 

čeho se v hudebním světě vlastně pustí.

Ela Štěpánková Elizabet Daisy Kulíková Alžběta Růžková 

Adélka Syslová Eliška Skalická 
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V dechovém oddělení se připravuje na hru na de-

chový nástroj Linda Reschová. V současné době hraje 

na přípravný nástroj - zobcovou flétnu, ale i na tu se 

dají na koncertech zahrát hezké skladbičky. 

V pobočce v Mukařově studuje v literárně-dramatic-

kém oboru Elizabet Daisy Kulíková. Se svojí hereckou 

skupinou absolvovala již mnohá vystoupení v rámci 

Hereckých akademií, které ZUŠ pravidelně pořádá.  

V příštím vydání Všestarského zpravodaje budeme ve 

výčtu šikovných dětí pokračovat. Děkujeme rodičům za 

spolupráci a za jejich zájem o umělecké vzdělávání. Vá-

žíme si toho a těšíme se na další společné akce. 

Přejeme vám všem krásný advent, Vánoce plné ro-

dinné pohody a do Nového roku vykročme všichni pra-

vou nohou. Prý to pomáhá…… 

Mgr. Iveta Sinkulová, MBA. 

ředitelka ZUŠ Říčany (vaše sousedka) 

 

AKCE V OBCI 

SPORTOVNÍ DEN
SK Všestary v září pořádalo druhý ročník 

Netradičních sportů ve Všestarech. Vyzkou-

šet jste si mohli méně známé sporty, jako 

například kroket, Spikeball, Frisbee, 

Korfball, Basseball, stolní tenis a jiné. Pro 

děti byla připravena i nafukovací lezecká 

stěna a nafukovací ring pro souboje. 

Počasí se vydařilo, a tak se sportovalo až 

do pozdního odpoledne. Na sportovní od-

poledne navazovala tradiční Všestarská zá-

bava. 
Jarka a Martin Vycpálkovi

Linda Reschová 



 
 
 

14 

STRAŠIDELNÁ STEZKA 2024
Tajemná komnata objevena!

Tímto zvoláním by se letos dala ukončit hall-

oweenská stezka, která se konala v sobotu 

2. listopadu. Rezervační systém již 14 dní 

před konáním praskal ve švech a všech 

150 míst určených dětem bylo obsaze-

ných. Odvážné holky a kluci se pustili ča-

rodějným lesem odhalit záhadného tvora a 

vypátrat tajemnou komnatu. Během svého 

putování potkali domácího skřítka Dobbyho, prošli 

krbem do ulice plné zlých čarodějnic, viděli létající 

auto, museli se vyhnout vrbám mlátičkám, které roz-

hodně nikoho nešetřily, potkali Brumbála s kouzelným 

kloboukem, v tmavém lese je vystrašil bezhlavý Hurví-

nek ;-), s madam Pomfreyovou se naučili přesazovat 

mladé mandragory, museli se nenápadně protáhnout 

okolo pavouků, uklidnit ufňukanou Uršulu a s Harrym 

jít bojovat proti Baziliškovi do tajemné komnaty.  

Moc děkuji Jitce, Aničce a Lucce za pomoc s vymýšle-

ním a přípravou celé stezky, letos nám na přípravu 

všech stanovišť stačily dva měsíce. 

Velké poděkování si rozhodně zaslouží všichni 

dobrovolníci, kteří 4 hodiny mrzli na stano-

vištích, skvěle improvizovali a svých rolí se 

ujali s velkým zápalem v tomto obsazení: 

Dobby - Honza, Čarodějnice – Andrea, Sil-

vie a Sára, vrby mlátičky - Kuba, Matěj, 

Honza, pan Filch – Tomáš, Brumbál – Tomáš, 

bezhlavý Nick – Ondra, Madam Pomfreyová – 

Pavlína, ufňukané Uršuly – Sára a Ema, Harry – Mar-

tina, lektvarové dámy – Anička a Jitka, Dobby – Petra a 

Dan.  

Jarce a Martinovi děkuji za zajištění občerstvení na 

hřišti, statečným dětem a rodičům za hojnou účast a za 

dobrovolné příspěvky, z kterých je akce financovaná. 

Máte-li chuť podílet se na akcích pořádaných v naši 

obci, rádi vás mezi sebou přivítáme. Volejte či pište na 

tel. č. 739 053 131. 
Za organizátory Andrea Polcarová  
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VŠESTARSKÁ VENKOVNÍ ZÁBAVA
V sobotu 21. září se uskutečnila již tradiční Všestarská venkovní 

zábava. Letos stál stan včetně pódia a parketu na hřišti SK. K 

tanci a poslechu hrála country kapela Forbes. Účast byla trochu 

nižší, ale kdo byl, užil si spoustu pěkných písniček, na které se i 

krásně tancovalo. 
Jaromír Jech 

VÍTÁNÍ OBČÁNKŮ
V sobotu 2. listopadu jsme přivítali u nás v obci šest 

nových občánků. Akce proběhla v naší mateřské 

školce a opět se vydařila. Tři další občánci, kteří se 

nemohli  zúčastnit listopadové akce byli přivítáni ve 

čtvrtek 12. prosince v rámci předvánočního setkání 

seniorů s vystoupením dětí z mateřské školky.  

Všem přejeme do života hodně zdraví a pohodu v 

rodině. 
Jarmila Suchánková

PLÁNOVANÉ AKCE LEDEN  ÚNOR  
15. 2.  Masopust  Obec a Hřiště SK Všestary 

8. 3.  MDŽ kabiny SK Všestary 
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INFORMACE KE SVOZU SMĚSNÉHO KOMUNÁLNÍHO ODPADU /SKO/ 

V ROCE 2025 

Na příští rok došlo ve svozu SKO ke změně dodavatele služeb, tím se stala firma Marius Pedersen, která bude 

od roku 2025 svážet všechen odpad v obci, kromě velkoobjemových kontejnerů na bioodpad. Ty nám bude stále 

svážet firma Hůrka ZP.  

Zároveň došlo ke změně četnosti svozů, která bude v liché týdny, tj.  1 x za 14 dní. Cena za svoz zůstává stejná. 

Změna se také týká pouze občanů v ulicích K Údolí Raků, Pod Lesem, „třešňovky“ a přilehlých chat, kteří dopo-

sud dávali odpad do kontejnerů v  Menčicích.  Majitelé výše uvedených nemovitostí si po zaplacení vyzvednou 

na obci kromě známky i odpovídající nádobu na svoz.  

 Připomínáme, že cena za svoz odpadu se dle obecně závazné vyhlášky odvíjí od velikosti nádoby na SKO a ob-

sahuje nejen SKO, ale i odpad tříděný (plasty, papír, sklo, kovy, jedlé oleje, BIO hnědé, BIO zelené velkoobjemové), 

a odpad velkoobjemový a nebezpečný.  

Platby poplatků převodem jsou možné až od 1. 1. 2025, platby v hotovosti a výdej známek, výměna nádob 

za menší/větší a případný výdej hnědých nádob na BIO je od 6. 1. 2025. 

Na staré známky původní svozové firmy se bude vyvážet do konce února 2024. Podrobnější informace nalez-

nete na straně 3 těchto novin a také na webových stánkách obce. 
 

Informace k placení převodem, které preferujeme:  

Účet 420566369/0800 variabilní symbol pro odpady je 1337, za něj uveďte číslo popisné / evi-

denční, do textu pak, za co platíte, toto je uvedeno i v kalkulačce poplatků na webu obce.  

Příklad: Částka: 0000,- (uveďte částku, jakou máte uhradit podle velikosti a počtu nádob) 

VS: 1337xxx - za x doplnit č. p. nebo č. ev. 

Text: Jméno Příjmení, popelnice 120/240 + počet kusů (Jan Novák, popelnice 240 + popelnice 120) 
 

Příspěvky zveřejňujeme v zaslané podobě, bez korektur. Uzavírka pro příspěvky do dalšího vydání Informací 

občanům bude 16. března 2025.  
Za obec a obecní úřad Jarmila Suchánková a Jaromír Jech 

 

Objem sběrné nádoby [l] Četnost svozu 
Poplatek 

rok/nemovitost 

120 
1x za 14 dnů (26 svozů) 3 120 Kč 

rekreační objekty 1x za 14 dnů (duben - říjen - 15 svozů) 1 800 Kč 

240 1x za 14 dnů 6 240 Kč 

PŘEJEME KLIDNÉ PROŽITÍ VÁNOČNÍCH SVÁTKŮ, V ROCE 2025 HODNĚ ZDRAVÍ, 
ŠTĚSTÍ, SPOKOJENOSTI A POHODY 


